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Geachte heer Kooijman, 

 

Op 29 juni 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over papierinzameling bij winkeliers. In deze brief 

beantwoorden wij uw vragen. 

  

Vraag 1 

Sinds vorig jaar zijn de gemeentelijke papiercontainers alleen toegankelijk door middel van een pasje. 

Inwoners, voor wie de betreffende containers zijn bedoeld, kunnen hier gebruik van maken. Onze 

fractie vernam dat verschillende winkeliers de wens hebben dat ook zij (weer) gebruik kunnen gaan 

maken van deze containers, zoals ze dat vroeger ook gewend waren. Als motivatie voor dit verzoek 

geven zij aan: 

- Ze willen graag oud papier gescheiden inleveren, 

- Vaak gaat het om kleine hoeveelheden papier, vergelijkbaar met huishoudens, 

- Commerciële afvalinzamelaars vragen veel geld voor het ophalen van papier, terwijl dit toch 

ook een opbrengst zou moeten kunnen realiseren, 

- Vaak is er ook geen ruimte om nog een extra papiercontainer kwijt te kunnen in de 

winkelruimte, 

- Er is geen mogelijkheid meer in Ridderkerk om papier weg te brengen (bijv. 

ophaaldienstvereniging of kerkgenootschap), 

- Formeel mag men het papier ook niet wegbrengen bij de milieustraat. 

 

Heeft het college eerder al gesproken met ondernemers over de wijze waarop zij afval inzamelen, en 

op welke wijze zij ondersteuning zouden wensen van de gemeente om ook als ondernemers het afval 

gescheiden te kunnen aanbieden? 

 

Antwoord: 

Ja, er worden al enige tijd gesprekken gevoerd met Ridderkerkse ondernemers die in of rondom hun 

pand geen mogelijkheid hebben om afvalcontainers op het eigen perceel te plaatsen. 

 

Vraag 2 

Welke mogelijkheden ziet het college om hierin de ondernemers te helpen? 

 

Antwoord: 

Zie het antwoord bij vraag 3. 



 

Vraag 3  

In Rotterdam bestaat de mogelijkheid dat bedrijven tegen betaling van “bedrijfsreinigingsrecht” gebruik 

mogen maken van de gemeentelijke containers. Zou dit ook in Ridderkerk een goede optie kunnen 

zijn? Onder welke voorwaarden? 

 

Antwoord: 

In het derde kwartaal van 2022 is gestart met het in kaart brengen van de mogelijkheden om 

reinigingsrecht in te voeren. Vanwege de overgang naar SVHW en de ontvlechting van de BAR-

Organisatie is er voor gekozen om dit traject in 2024 verdere invulling te geven.  

 

Bij het reinigingsrecht hebben wij te maken met onder andere fiscale aangelegenheden en de Wet 

Markt en Overheid die de (oneigenlijke) concurrentie met commerciële partijen reguleert. Een 

projectgroep is inmiddels aan de slag om, met inachtneming van deze belemmeringen, een concept 

verordening op te stellen. Om dezelfde reden/belemmeringen is het aanbieden van bedrijfsafval 

(momenteel) niet mogelijk bij de milieustraat van HVC in Hendrik-Ido-Ambacht.  

 

Reinigingsrecht kan overigens uitsluitend worden toegepast bij kleine bedrijven, waarvan het afval 

overeenkomt in aard en omvang met een (meerpersoons)huishouden. Al het overige afval is per 

definitie bedrijfsafval waarvoor BAR-Afvalbeheer niet is opgericht.  

 

Vraag 4 

Voor welke ondernemers naast winkeliers zou dit wellicht een optie kunnen zijn? 

 

Antwoord: 

Reinigingsrecht is bedoeld voor kleine bedrijven, waarvan het afval overeenkomt in aard en omvang 

met een (meerpersoons)huishouden. Zie ook het antwoord bij vraag 3. 

 

 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 

de secretaris, 

 

 

 

 

dhr. H.W.J. Klaucke 

de burgemeester, 

 

 

 

 

dhr. C.A. Oosterwijk 

 


